
 

Брифинг ўтказилди
1-Савол. Нега кўп жойларда (кўчалар, маҳаллалар, подездлар ва ҳ.к.) дезинфекция ишлари
номига, хужакўрсинга амалга ошириляпти? Нега мутасаддилар буни назоратга олишмаяпти?

Мен Ангрен шаҳрида 5/5 даҳада яшайман. Кўчаларимизни дезинфекция қилишмади, подездни
хлор билан ўзимиз тозаладик, илтимос, масъулларга айтинглар, дезинфекция қилиб кетишсин.

⚡️ Вазирлар Маҳкамаси ҳузуридаги Санитария-эпидемиология назорати давлат инспекцияси
бошлиғи Нурмат Атабеков иштирокида брифинг
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